



Export Tatweer

Developing the skills, knowledge, and capabilities of companies and their staff to export through a range of services and programs in collaboration with other governmental entities.



Export Tawjeeh

Providing access to data, information and intelligence for making export decision in collaboration with other governmental entities.



Export Tarweej

Connecting Abu Dhabi companies to overseas buyers of their goods and services at trade shows, sales mission and other networking events in collaboration with other governmental entities.



Export Tas'heel

Helping companies solve issues that hinder their ability to export; as well as making companies aware of processes and regulations related to exporting in collaboration with other governmental entities.

Contact us

Foreign Trade and Export Support Department

+971 2 403 1286

+971 2 403 1661

exportsupport@ded.abudhabi.ae



تطوير الصادرات

تقديم ورش عمل، ندوات، محاضرات لتطوير مهارات المصدرين الحاليين و المصدرين الجدد بما يساعدهم في رفع قدراتهم في التصدير بالتعاون مع الجهات الحكومية.



توجيه الصادرات

تسهيل الوصول الى المعلومات الخاصة بالتصدير إلى الأسواق العالمية والتي تساعد المؤسسات المصدرة أو الراغبة في التصدير في عملية صنع القرار بالتعاون مع الجهات الحكومية.



ترويج الصادرات

مساندة الشركات في المعارض الدولية، الوفود التجارية، والأحداث والفعاليات الأخرى بما يساهم في الترويج للمنتجات والخدمات الإماراتية في الأسواق العالمية بالتعاون مع الجهات الحكومية.



تسهيل الصادرات

تذليل المعوقات التي تواجه المصدرين بالتعاون مع الجهات المعنية و تعريفهم بالقوانين و الانظمة المتعلقة بالتصدير، والعمل على تسهيل التصدير الى الاسواق العالمية بالتعاون مع الجهات الحكومية.



اتصل بنا
إدارة دعم التجارة الخارجية والصادرات